

THE MUSICAL FOUNTAINS SHOW

Set out to explore the [fountains](#) and [groves](#) with their water features spouting to the rhythm of baroque music. Several circuits are available to enable you to enjoy the numerous masterpieces of the [Gardens](#) or lead you to their most secret spots.

Dates

- Every **Saturday and Sunday** from April 1st to October 29th 2023.
- Every **Tuesday** from May 2nd to June 27th 2023.
- Friday **April 7th**, Monday **April 10th**, Monday **May 8th**, Ascension Thursday the **May 18th**, Monday **May 29th**, Friday **July 14th**, and Tuesday **August 15th**.

THE MUSICAL GARDENS

Enjoy a musical walk during summer: a moment of discovery, in the heart of the French gardens, to discover the groves which are exceptionally open to the public (no water displays or fountains).

Dates

- Every **Tuesday, Wednesday, Thursday and Friday** from April 4th to 28th 2023 (except Friday April 7th, day of the Musical Fountains Shows).
- Every **Wednesday, Thursday and Friday** from May 3rd to June 30th 2023 (except Thursday May 18th, day of the Musical Fountains Shows).
- Every **Tuesday, Wednesday, Thursday and Friday** from Friday **July 4th** to Tuesday **October 31st** 2023 (except Friday July 14th and Tuesday August 15th, days of the Musical Fountains Shows).

LES GRANDES EAUX MUSICALES

Profitez de la beauté des jardins de Versailles, des bosquets exceptionnellement ouverts, des bassins mis en eau, au rythme de la musique baroque.

Dates

- Tous les **samedis et dimanches** du 1^{er} avril au 29 octobre 2023.
- Tous les **mardis** du 2 mai au 27 juin 2023.
- Le vendredi 7 avril, le lundi de Pâques le 10 avril, le lundi 8 mai, le jeudi de l'Ascension le 18 mai, le lundi de Pentecôte le 29 mai, le vendredi 14 juillet, et le mardi 15 août.

LES JARDINS MUSICAUX

Profitez d'une promenade musicale à la belle saison : un moment de découverte, au cœur des jardins à la française, pour découvrir les bosquets exceptionnellement ouverts au public (sans mise en eau des bassins).

Dates

- Tous **les mardis, mercredis, jeudis et vendredis** du 4 au 28 avril (sauf le vendredi 7 avril, jour de Grandes Eaux Musicales).
- Tous **les mercredis, jeudis et vendredis** du 3 mai au 30 juin 2023 (sauf le jeudi 18 mai, jour de Grandes Eaux Musicales).
- Tous **les mardis, mercredis, jeudis et vendredis** du mardi **4 juillet** au mardi **31 octobre 2023** (sauf le vendredi 14 juillet et le mardi 15 août, jours de Grandes Eaux Musicales).